

AVL Topical Spray; inner and outer label; 500mL
Clean Copy



Pr AVL Topical Spray

Neomycin (as Sulfate) and Gentian Violet
topical spray solution

Solution topique de néomycine (sous forme de
sulfate) et de violet de gentiane à pulvériser

VETERINARY USE ONLY / USAGE VÉTÉRINAIRE SEULEMENT
ANTIBIOTIC / ANTIBIOTIQUE

WARNINGS: Do not ingest or inhale, and avoid contact with skin, eyes and mucous membranes. This spray will stain. Avoid contact with hands and clothing. Keep out of reach of children.

MISES EN GARDE: Ne pas avaler ou inhaler, et éviter tout contact avec la peau, les yeux et les muqueuses. Ce produit tachera. Éviter tout contact avec les mains et les vêtements. Garder hors de la portée des enfants.

500 mL	LOT: xxxxxxxxxx	
	EXP: MMY	
	DIN: 02401592	
	Alberta Veterinary Laboratories Ltd. 411-19th Street SE, Calgary, Alberta T2E 6J7 1-877-456-2755	

Active Ingredients:

Neomycin (as Sulfate)	1 mg/mL
Gentian Violet	2.4 mg/mL

Indications: AVL Topical Spray is a topical antimicrobial used as a wound dressing for minor cuts and abrasions of cattle, sheep and horses.

Note: Do not use on or near the udder.

Directions for Use: For topical use only.

Sprayer: ALWAYS USE IN THE UPRIGHT POSITION.

Wounds: For minor cuts and abrasions, spray onto affected area from a distance of approximately 15 cm by depressing trigger. Repeat every 6 to 12 hours until improvement occurs or for a maximum of 6 applications.

Contraindications: Do not use in deep wounds or body cavities. Do not apply to extensive areas of the body.

Cautions: If redness, irritation or swelling persists or increases, discontinue use of the product and re-evaluate the diagnosis.

Storage: Store below 25°C. Keep from freezing.

Ingédients actifs :

Néomycine (sous forme de sulfate)	1 mg/mL
Violet de gentiane	2.4 mg/mL

Indications: AVL Topical Spray est un antimicrobien topique à utiliser comme pansement pour les coupures mineures et les éraflures des bovins, des moutons et des chevaux.

Remarque: Ne pas utiliser sur le pis ou près du pis.

Mode d'emploi: Pour usage topique seulement.

Vaporisateur: TOUJOURS UTILISER EN POSITION VERTICALE.

Blessures, Plaies: Pour les coupures mineures et les éraflures, vaporiser sur la région atteinte d'une distance d'environ 15 cm en appuyant sur la gâchette. Répéter toutes les 6 à 12 heures jusqu'à ce qu'une amélioration se manifeste ou jusqu'à un maximum de 6 applications.

Contre-indications: Ne pas utiliser dans les plaies profondes ou les cavités corporelles. Ne pas appliquer sur de grandes surfaces du corps.

Précautions : Si la rougeur, l'irritation ou l'enflure persiste ou s'aggrave, cesser d'utiliser le produit et réévaluer le diagnostic.

Entreposage : Entreposer à une température inférieure à 25°C. Protéger du gel.